
Protokoll fört vid styrelsemöte med Hidingsta IK Onsdag 14 augusti 2020 
Närvarande: Mats Fjellner, Jan-Olov Karlsson, Samuel Hansen,  

Robert Nilsson,  
1. Mötet öppnas 

Ordförande Mats Fjellner öppnade mötet. 
 

2. Val av sekreterare 
Samuel Hansen valdes till sekreterare. 

 
3. Godkännande av dagordning 

Dagordningen godkändes. 
 

4. Föregående möte 
Föregående protokoll gicks igenom.  

 
5. Ekonomi 

Jan-Olov gick igenom bokslutet. Vi har ca 13000 på våra konton vilket gör att läget är prekärt. Vi 
beslutar att påminna tidigare medlemmar att betala medlemsavgift för detta året. Vi har ännu inte fått 
bidrag från kommunen. Jan-Olov och Mats kollar upp detta igen. Samuel kommer de som är med i 
gubbfotbollen att betala medlemsavgift. 
 

6. Läget för lagen 
 
A-laget har börjat den förkortade serien (11 omgångar) mycket bra med tre vinster. 
 
Bollskoj 
Therese Georgsson kommer starta upp bollskoj för barn födda 12-13 vilket är roligt.  
 
Söndagsfotbollen har ca 16 spelare som är med och spelar vilket är givande för inblandade parter.  

 
7. Nästa möte  

Ordförande kallar till nästa möte.  
 

8. Mötet avslutades 
Ordförande avslutade mötet. 

 
 
------------------------------------------------------ --------------------------------------------------------- 
Ordförande Sekreterare  
Mats Fjellner Samuel Hansen  


